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Op 24 juli 2023 heeft u raadsvragen ingediend over Windmolens. Met deze brief geven wij u antwoord op uw 

vragen. 

 

Vraag 1. 

WIJ Lansingerland gaat ervanuit dat de provincie op de hoogte is, van het feit dat Lansingerland een 

intentieverklaring getekend heeft om te onderzoeken of windenergie binnen Lansingerland mogelijk is. 

Klopt dit?  

Antwoord 

Dat is juist. Provincie Zuid-Holland is deelnemer van het convenant “Realisatie windenergie stadsregio 

Rotterdam”, waarin deze afspraken zijn vastgelegd. 

 

Vraag 2. 

Kan het college verklaren waarom de provincie de genoemde intentieverklaring opvat als een verplichting 

tot het realiseren van windenergie binnen de Lansingerlandse gemeentegrens, en legt zij daar de lat hoger 

– van 12 Megawatt naar 15 Megawatt? 

Zo ja graag uitleg hoe dit zo gekomen is en zo niet, waarom is er geen verklaring mogelijk?  

Antwoord 

Voor de opvattingen van de provincie op dit vlak verwijst het college u graag door naar de brief van de 

provincie over dit thema d.d. 6 juli 2023 (I23.11032) en de bijbehorende begeleidende brief van het college 

(U23.03270) die op 13 juli met u zijn gedeeld. Op dit moment heeft het college niet meer informatie of 

duiding dan daarin is opgenomen. Spoedig na het zomerreces is een bestuurlijk overleg met de provincie 

voorzien. 
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Vraag 3. 

Kan het college een verklaring geven waarom het nieuwe college van de provincie, aldus het AD-artikel, 

anders om zou willen gaan met de bestemming van het gebied ten noorden van de A12 (gebied Rottezoom, 

polder 140 Morgen) juist omdat de provincie eerder het gebied zelf aangewezen heeft als gebied dat groen 

moet blijven? 

Antwoord 

Het coalitieakkoord ‘Krachtig Zuid-Holland’ en de bovengenoemde brief van Gedeputeerde Staten geven 

enig inzicht in de achterliggende redenen. De provincie blijkt sterk gemotiveerd om in het belang van de 

energietransitie windenergie in Lansingerland te realiseren en ziet hier kansen voor. In de brief wordt wel 

het volgende aangegeven: “…Daarbij benadrukkend dat deze polder uit landschappelijk oogpunt bezwaren 

kent, alhoewel voor deze locatie wel betere inpassingsmogelijkheden worden voorzien…”. 

 

Vraag 4. 

Hoe serieus moet onze raad het kaartje van Pondera nemen, waar mogelijke locaties voor windenergie 

aangegeven worden?   

Antwoord 

De genoemde kaart is onderdeel van een onderzoek dan onderzoeksbureau Pondera in 2021 heeft uitgevoerd 

naar de technische plaatsingsmogelijkheden van windturbines binnen Lansingerland. Deze kaart bevat 

locaties die technisch mogelijk lijken, met name op basis van dan bekende richtafstanden tot andere 

objecten, hoogtebeperkingen i.v.m. het vliegverkeer en overige technische normen. Overige aspecten, zoals 

omwonenden en landschappelijke inpassing, waren geen onderdeel van dit onderzoek. De bovengenoemde 

brief van de provincie bevat deze afbeelding ook en beschrijft de stappen die de provincie onderneemt. 

 

Vraag 5. 

Waarom moet onze raad deze informatie uit de krant halen? 

Antwoord 

Het college heeft deze informatie met uw raad gedeeld door middel van bovengenoemde brieven op 13 juli 

2023. 

 

Vraag 6. 

Hoe gaat het college de raad verder informeren? 

Antwoord 

Wij blijven uw raad informeren zodra er relevante ontwikkelingen zijn of nadat het bestuurlijk overleg heeft 

plaatsgevonden. 

 

Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen. 

 

Met een vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Lansingerland 

  
Mickel Beckers 

Gemeentesecretaris 

drs. Pieter van de Stadt 

Burgemeester 

 


